
 

 

REZIME ZAPISNIKA 
 
sa 32. sednice UO, URK "Studentski Grad", održane 27.01.2009. godine, u prostorijama 
Kluba 
 
Prisutni članovi UO: M. Šolević, I. Andrejević, Z. Anđelković, G. Marčeta, N. Živković, S. 
Stevanović, V. Ilić, S. Đukić. 
 
Ostali prisutni: gen. sekretar S. Matković. 
 
Odsutni članovi UO: P. Lazarević, S. Petrović, Prof. dr D. Šumarac 

Dnevni red: 
 
1. Verifikacija zapisnika sa 31. sednice UO 
2. Izveštaj o realizaciji operativnih zaduženja 
3. Imenovanje trenera seniorskog tima 
4. Upoznavanje sa projektom “1.000 rukometaša” 
5. Nova operativna zaduženja 
6. Razno 

Ad.1. Verifikacija zapisnika sa 31. sednice UO 

Zapisnik sa 31. sednice UO održane 18.12.2008. godine je usvojen bez primedbi. 

Ad.2. Izveštaj o realizaciji operativnih zaduženja 

- Na osnovu dobijenih zaduženja uspešno organizovana i održana godišnja 
Skupština kluba 23.12.2008. godine. 

- Posao oko redizajniranja postojećeg sajta Kluba je u fazi traženja prihvatljive 
finansijske ponude s obzirom da osoba sa kojom je kontaktirao S. Stevanović 
traži sada 400 Eur umesto prvobitnih 700 Eur. Zaključak je da je potrebno 
prikupiti više ponuda s tim da se u taj posao uključe svi zainteresovani kao i 
dosadašnji realizator sitea Kluba M.Stojanovića. 

Ad.3. Imenovanje trenera seniorskog tima 

M. Šolević je informisao UO o hronologiji pregovora sa privremenim trenerom seniora N. 
Maksimovićem io njegovom neprihvatanju pismene ponude Kluba. 

I nakon toga je uložen napor za iznalaženje rešenja pitanja trenera seniorskog tima. Pri 
izboru novog trenera, među više razmatranih kandidata, vodilo se računa o 
specifičnostima našeg Kluba. Spisak kandidata je sveden na dva imena  (Siniša Đukić i 
Predrag Hadžistević). Zaključeno je da S. Đukić već sada ima veliki broj zaduženja u 
Klubu, kao i privatnih obaveza, pa nije u mogućnosti da obavlja predmetni posao. 
Predrag Hadžistević, rukometni trener sa visokom školskom spremom iz oblasti fizičke 
kulture, koji je već jedno vreme bio trener seniora Kluba, kao i trener više klubova u 
zemlji je prihvatio Ponudu za rad sa seniorima. Sa finansijske strane, angažovanje P. 
Hadžistevića je daleko prihvatljivije od zahteva N. Maksimovića. U donošenju konačne 
odluke o predlogu novog trenera, pored članova UO konsultovani su još i gen. sekretar 



 

 

kao i predsednik Stručnog Saveta P. Lazarević koji su se  pozitivno izjasnili u vezi 
angažmana Hadžistevića.   

Po ovoj tački diskutovali su S. Matković (sa predlogom da se pitanje prolongira do 
završetka sezone), I. Andrejević (sa mišljenjem da za odluku treba sačekati završetak 
prvenstva i uz primedbu da je N. Maksimović trebao prisustvovati sednici UO), Z. 
Anđelković (da je, nakon sastanka radne grupe sa Maksimovićem, u decembru 2008. 
smatrao da je problem rešen), G. Marčeta (“Već na prošlom UO je bilo jasno da 
Maksimović nije prihvtio ponudu, a Hadžistević jeste” i da, uz novog trenera, pomoćnik 
treba da bude N. Radić) i S. Đukić (sa obrazloženjem svoje nemogućnosti da prihvati 
mesto trenera seniora). 

Za razrešenje trenera Maksimovića od obaveza u vezi seniorskog tima i imenovanje 
Predraga Hadžistevića za trenera prvog tima glasalo je 6 članova UO, a 2 su bila protiv. 

Za imenovanje Nebojše Radića za pomoćnog trenera glasalo je 6 članova UO, dok su 2 
člana bila uzdržana. 

Ad.4. Upoznavanje sa projektom “1.000 rukometaša” 

Goran Marčeta je informisao UO o ovoj projektnoj ideji uz naznaku da je namera da se 
sa akcijom pismeno upozna Opština Novi Beograd, nadležna ministarstva, gradski 
Sekretarijat za omladinu i sport i sredstva informisanja. Nosilac projekta je klupska Škola 
rukometa.  

Ad.5. Nova operativna zaduženja 

- Upoznati N. Maksimovića, P. hadžistevića i N. Radića, kao i sve licencirane 
seniore sa odlukama UO UO (M. Šolević, S. Matković). 

- Pripremiti izveštaj o uplatama mesečne školarine i dinamike priliva sredstava od 
rada ŠR (G. Marčeta). 

- Prikupiti valjane podatake za moguće lokacije za salu Kluba (N. Živković). 
- Formalizovati prihvatanje ponude "UNIQA osiguranja" za osiguranje svih 

registrovanih igrača Kluba (M. Šolević). 

Ad.6. Razno 

N. Živković je informisao UO o Redovnoj godišnjoj Skupštini RS Beograda kojoj je 
prisustvovao u svojstvu delegate Kluba. Zapisniku je priložen i material sa Skupštine.  

S. Matković je informisao UO: 

- da je predao direktoru Škole sredstva solidarne pomoći prikupljena od igrača i 
rukovodstva seniora namenjena povređenom članu MK Nikoli Jeličiću; 

- da je traži zamenu na mestu člana UO SD “Studentski grad”; 
- da su dogovoreni povoljni uslovi obavljanja obaveznog lekarskog pregleda sa 

Specijalizovanom ordinacijom sportske medicine; 
- da do 01.02.2009.treba izvršiti preregistraciju Kluba i njegovih članova, prema 

materijalu dostavljenom od strane RSB. 



 

 

UO je doneo odluku da se, umesto S. Matkovića, za člana UO SD “Studentski grad” 
imenuje Mr. Vladimir Ilić. 

Sednica je započeta u 17.00 a završena u 18.45. 

 
Zapisnik sačinio      Predsednik UO 
Sava Matković      Milorad Šolević 
 
 
 
 
  
 


